上海世秀化工有限公司 Shanghai Seashow Chemical Co., Ltd. paulxuchen@126.com 徐晨 13735586926

产品说明书

SX-6345B 水性粘结树脂

一、 特征描述:

- 1. 本产品为水性粘结树脂。
- 2 树脂成膜软弹, 粘结性好, 粘结牢度佳。

二、 使用说明:

使用于PU 革等;适合研磨树脂,粘结层树脂,发泡树脂。

使用前请搅拌均匀,小试;

三、 技术指标:

外观: 乳白色液体

成分:脂肪族水性聚氨酯

溶剂: 软水

固含量: 45±2%

粘度:50-2000CPS/25℃

包装: 180Kg 铁桶包装或根据客户要求包装。

四、 贮藏: 存放于阴凉干燥处,使用后请密封好,避免阳光直射;安全保质期为三个月。

备注: 因各厂家生产工艺不同, 故此工艺仅作参考。

Product Instruction Booklet

SX-6345B:Waterborne Adhesive Resin

Feature Description:

This product is a waterborne adhesive resin.

The film is soft and elastic, with good adhesion and strong bond solidity property.

Instructions:

It is suitable for PU leather, grinding resin, bonding resin and foaming resin.

Please mix well before use, and make a trail test in priority.

Technical Indicators:

Appearance: Milky white liquid

Ingredients: Aliphatic Waterborne Polyurethane

Solvent: Soft water

Solid content: $45 \pm 2\%$

Viscosity: 50-2000cps / 25 °C

Packaging: 180kg iron drum or according to customer requirements.

Storage: store in a cool and dry place, please seal well after use, avoid direct sunlight; the safe shelf life is three months.

Note: due to different production processes of different manufacturers, specific situation please contact with us directly ,this process is only for common reference.